

Title (en)  
Connecting device for a wall mounted heater

Title (de)  
Anschlussvorrichtung für Wandheizgeräte

Title (fr)  
Dispositif de raccordement pour chaudière murale

Publication  
**EP 0877211 A2 19981111 (DE)**

Application  
**EP 98106116 A 19980403**

Priority  
DE 29708221 U 19970507

Abstract (en)  
The junction box has a mounting plate fastened to the wall. The plate has wall-side and heater-side connectors with through openings for guides such as supply and return pipes for heating circuits, cold and waste water and gas pipes. The mounting-side connectors of the plate (10) are spacedly axially parallel to the connection-side outwardly extending connecting stubs (20) for the pipes installed under the plaster. There are connecting stubs (22) against the wall side of the plate for pipes under the plaster.

Abstract (de)  
Die Erfindung bezieht sich auf eine Anschlußvorrichtung für ein Wandheizgerät, mit einer an der Wand befestigbaren Montageplatte, die mit bauseitigen und geräteseitigen Anschlüssen an Durchgangsöffnungen für Leitungen, insbesondere Vor- und Rücklaufleitung eines Heizungsnetzes, Kaltwasser-, Brauchwarmwasser- und Gasleitung versehen ist. Es wird vorgeschlagen, daß die bauseitigen Anschlüsse der Montageplatte (10) je einen mit Abstand achsparallel zu deren Anbaufläche ausgerichteten Anschlußstutzen (20) für auf Putz installierte Leitungen und einen gegen die Wandseite der Montageplatte gerichteten Anschlußstutzen (22) für Unterputz verlegte Leitungen haben. Dadurch ist erreicht, daß für Aufputz- und Unterputzinstallation ein und dieselbe Ausführung einer Montageplatte verwendet werden kann. <IMAGE>

IPC 1-7  
**F24H 9/12**; **F24H 9/14**

IPC 8 full level  
**F24H 9/12** (2006.01); **F24H 9/14** (2006.01); **F24H 1/48** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F24H 9/13** (2022.01); **F24H 9/14** (2013.01); **F24H 9/142** (2013.01); **F24H 1/48** (2013.01)

Cited by  
EP1574790A3; AT409298B; EP2623843B1

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29708221 U1 19980903**; EP 0877211 A2 19981111; EP 0877211 A3 20000524

DOCDB simple family (application)  
**DE 29708221 U 19970507**; EP 98106116 A 19980403